
26.10.2015

The company Seagourmet Norway is recruiting workers for its newly launched crab production factory at the town Batsfjord, Norway.

15 workers are needed for various positions at the production lines:

1. Help with loading and unloading by a crane from a ship,
2. Semi-automated and automated crushing and cleaning of crabs,
3. Sorting and weighing,
4. Packaging,
5. Transportation and other production duties.

Requirements:

1. age 25 to 55 years,
2. EU citizenship without any formal restrictions preventing employment in Norway,
3. physical and mental fitness for physical work under the conditions beyond the Polar Circle,
4. preparedness to work overtime,
5. preparedness to work in circumstances of high humidity and low temperature,
6. no criminal record, no alcohol or drug addiction,
7. ability to work as a member of a production team,
8. compliance with safety rules at work and everyday life.

Previous experience at fish processing production is an advantage.

Experience of working with a forklift and a crane is a specific advantage.

Career development opportunities at a developing production plant.

We offer:

1. Minimum term of the employment contract is 3 months, there is a probation period and an extension option.
2. Wage of 162 NOK per hour (gross). Taxes amount to 21% - 30% of the gross wage.
3. Working hours 7.5 hours per day excluding a 30 min lunch break.
4. Overtime possible.
5. Accommodation possible in a hostel (double rooms) at the company, the price is 3500 NOK per person per month,
6. Approximate costs for food amount to 2 500 NOK/month per person (there is no centralised catering provided),
7. Social insurance package according to the Norwegian legislation (insurance, pension insurance, vacation wage 10.2%).
8. Reimbursement of travel expenses to the town Batsfjord (Norway).

Applicants who are spouses and are willing to go to work together are welcome.

SEAGOURMET Norway AS

26.10.2015

Компания Seagourmet Norway производит набор работников на открывающуюся фабрику по производству краба в городе Batsfjord, Norway.

Требуются 15 человек разнорабочих на производственные линии:

1. Помощь в погрузке и разгрузке краном с судна,
2. Полуавтоматическая и автоматическая ломка и зачистка краба,
3. Сортировка и взвешивание,
4. Упаковка,
5. Транспортировка и другие производственные обязанности.

Требования:

1. возраст 25-55 лет,
2. граждане Евросоюза без официальных противопоказаний работы в Норвегии,
3. физическая и моральная готовность к физическому труду в условиях заполярья,
4. готовность к сверхурочной работе,
5. готовность к работе в условиях повышенной влажности и пониженной температуры,
6. отсутствие судимостей, отсутствие алкогольной и наркотической зависимостей,
7. умение работать в производственном коллективе,
8. соблюдение правил техники безопасности на производстве и в быту.

Опыт работы на рыбоперерабатывающем производстве приветствуется.

Отдельно приветствуется опыт работы на погрузчике и кране.

Возможность карьерного роста в формирующемся производстве.

Мы предлагаем:

1. Минимальный срок рабочего контракта 3 месяца, с испытательным сроком и возможностью продления.
2. Заработная плата 162 NOK в час (brutto). Налоги составят в пределах от 21% до 30% от брутто зарпалты.
3. Рабочий день 7,5 часов без учета получасового перерыва на обед.
4. Возможность сверхурочной работы.
5. Предоставляется возможность проживания в общежитии (2-х местные комнаты) при предприятии, по цене 3 500 NOK/месяц с человека,
6. Примерный расходы на питание 2 500 NOK/месяц с человека (централизованное питание не предоставляется),
7. Социальный пакет в соответствии с норвежским законодательством (страховка, пенсионные отчисления, отпускные 10,2%).
8. Компенсация по затратам на дорогу до города Batsfjord (Norway).

Приветствуются кандидаты-семейные пары, желающие отправиться на работу вместе с супругой/супругом.

SEAGOURMET Norway AS

27.07.2015

The company Seagourmet Norway is recruiting workers for its newly launched crab production factory at the town Batsfjord, Norway.

15 workers are needed for various positions at the production lines:

1. Help with loading and unloading by a crane from a ship,
2. Semi-automated and automated crushing and cleaning of crabs,
3. Sorting and weighing,
4. Packaging,
5. Transportation and other production duties.

Requirements:

1. age 25 to 55 years,
2. EU citizenship without any formal restrictions preventing employment in Norway,
3. physical and mental fitness for physical work under the conditions beyond the Polar Circle,
4. preparedness to work overtime,
5. preparedness to work in circumstances of high humidity and low temperature,
6. no criminal record, no alcohol or drug addiction,
7. ability to work as a member of a production team,
8. compliance with safety rules at work and everyday life.

Previous experience at fish processing production is an advantage.

Experience of working with a forklift and a crane is a specific advantage.

Career development opportunities at a developing production plant.

We offer:

1. Minimum term of the employment contract is 3 months, there is a probation period and an extension option.
2. Wage of 162 NOK per hour (gross). Taxes amount to 21% - 30% of the gross wage.
3. Working hours 7.5 hours per day excluding a 30 min lunch break.
4. Overtime possible.
5. Accommodation possible in a hostel (double rooms) at the company, the price is 3000 NOK per person per month,
6. Approximate costs for food amount to 2 500 NOK/month per person (there is no centralised catering provided),
7. Social insurance package according to the Norwegian legislation (insurance, pension insurance, vacation wage 10.2%).
8. Reimbursement of travel expenses to the town Batsfjord (Norway).

Applicants who are spouses and are willing to go to work together are welcome.

SEAGOURMET Norway AS

27.07.2015

Компания Seagourmet Norway производит набор работников на открывающуюся фабрику по производству краба в городе Batsfjord, Norway.

Требуются 15 человек разнорабочих на производственные линии:

1. Помощь в погрузке и разгрузке краном с судна,
2. Полуавтоматическая и автоматическая ломка и зачистка краба,
3. Сортировка и взвешивание,
4. Упаковка,
5. Транспортировка и другие производственные обязанности.

Требования:

1. возраст 25-55 лет,
2. граждане Евросоюза без официальных противопоказаний работы в Норвегии,
3. физическая и моральная готовность к физическому труду в условиях заполярья,
4. готовность к сверхурочной работе,
5. готовность к работе в условиях повышенной влажности и пониженной температуры,
6. отсутствие судимостей, отсутствие алкогольной и наркотической зависимостей,
7. умение работать в производственном коллективе,
8. соблюдение правил техники безопасности на производстве и в быту.

Опыт работы на рыбоперерабатывающем производстве приветствуется.

Отдельно приветствуется опыт работы на погрузчике и кране.

Возможность карьерного роста в формирующемся производстве.

Мы предлагаем:

1. Минимальный срок рабочего контракта 3 месяца, с испытательным сроком и возможностью продления.
2. Заработная плата 162 NOK в час (brutto). Налоги составят в пределах от 21% до 30% от брутто зарпалты.
3. Рабочий день 7,5 часов без учета получасового перерыва на обед.
4. Возможность сверхурочной работы.
5. Предоставляется возможность проживания в общежитии (2-х местные комнаты) при предприятии, по цене 3 000 NOK/месяц с человека,
6. Примерный расходы на питание 2 500 NOK/месяц с человека (централизованное питание не предоставляется),
7. Социальный пакет в соответствии с норвежским законодательством (страховка, пенсионные отчисления, отпускные 10,2%).
8. Компенсация по затратам на дорогу до города Batsfjord (Norway).

Приветствуются кандидаты-семейные пары, желающие отправиться на работу вместе с супругой/супругом.

SEAGOURMET Norway AS

15.04.2015

The company Seagourmet Norway is recruiting workers for its newly launched crab production factory at the town Batsfjord, Norway.

15 workers are needed for various positions at the production lines:

1. Help with loading and unloading by a crane from a ship,
2. Semi-automated and automated crushing and cleaning of crabs,
3. Sorting and weighing,
4. Packaging,
5. Transportation and other production duties.

Requirements:

1. age 25 to 55 years,
2. EU citizenship without any formal restrictions preventing employment in Norway,
3. physical and mental fitness for physical work under the conditions beyond the Polar Circle,
4. preparedness to work overtime,
5. preparedness to work in circumstances of high humidity and low temperature,
6. no criminal record, no alcohol or drug addiction,
7. ability to work as a member of a production team,
8. compliance with safety rules at work and everyday life.

Previous experience at fish processing production is an advantage.

Experience of working with a forklift and a crane is a specific advantage.

Career development opportunities at a developing production plant.

We offer:

1. Minimum term of the employment contract is 3 months, there is a probation period and an extension option.
2. Wage of 162 NOK per hour (gross). Taxes amount to 21% - 30% of the gross wage.
3. Working hours 7.5 hours per day excluding a 30 min lunch break.
4. Overtime possible.
5. Accommodation possible in a hostel (double rooms) at the company, the price is 3500 NOK per person per month,
6. Approximate costs for food amount to 2 500 NOK/month per person (there is no centralised catering provided),
7. Social insurance package according to the Norwegian legislation (insurance, pension insurance, vacation wage 10.2%).
8. Reimbursement of travel expenses to the town Batsfjord (Norway).

Applicants who are spouses and are willing to go to work together are welcome.

SEAGOURMET Norway AS

15.04.2015

Компания Seagourmet Norway производит набор работников на открывающуюся фабрику по производству краба в городе Batsfjord, Norway.

Требуются 15 человек разнорабочих на производственные линии:

1. Помощь в погрузке и разгрузке краном с судна,
2. Полуавтоматическая и автоматическая ломка и зачистка краба,
3. Сортировка и взвешивание,
4. Упаковка,
5. Транспортировка и другие производственные обязанности.

Требования:

1. возраст 25-55 лет,
2. граждане Евросоюза без официальных противопоказаний работы в Норвегии,
3. физическая и моральная готовность к физическому труду в условиях заполярья,
4. готовность к сверхурочной работе,
5. готовность к работе в условиях повышенной влажности и пониженной температуры,
6. отсутствие судимостей, отсутствие алкогольной и наркотической зависимостей,
7. умение работать в производственном коллективе,
8. соблюдение правил техники безопасности на производстве и в быту.

Опыт работы на рыбоперерабатывающем производстве приветствуется.

Отдельно приветствуется опыт работы на погрузчике и кране.

Возможность карьерного роста в формирующемся производстве.

Мы предлагаем:

1. Минимальный срок рабочего контракта 3 месяца, с испытательным сроком и возможностью продления.
2. Заработная плата 162 NOK в час (brutto). Налоги составят в пределах от 21% до 30% от брутто зарпалты.
3. Рабочий день 7,5 часов без учета получасового перерыва на обед.
4. Возможность сверхурочной работы.
5. Предоставляется возможность проживания в общежитии (2-х местные комнаты) при предприятии, по цене 3 500 NOK/месяц с человека,
6. Примерный расходы на питание 2 500 NOK/месяц с человека (централизованное питание не предоставляется),
7. Социальный пакет в соответствии с норвежским законодательством (страховка, пенсионные отчисления, отпускные 10,2%).
8. Компенсация по затратам на дорогу до города Batsfjord (Norway).

Приветствуются кандидаты-семейные пары, желающие отправиться на работу вместе с супругой/супругом.

SEAGOURMET Norway AS

07.04.2015

The company Seagourmet Norway is recruiting workers for its newly launched crab production factory at the town Batsfjord, Norway.

15 workers are needed for various positions at the production lines:

1. Help with loading and unloading by a crane from a ship,
2. Semi-automated and automated crushing and cleaning of crabs,
3. Sorting and weighing,
4. Packaging,
5. Transportation and other production duties.

Requirements:

1. age 25 to 55 years,
2. EU citizenship without any formal restrictions preventing employment in Norway,
3. physical and mental fitness for physical work under the conditions beyond the Polar Circle,
4. preparedness to work overtime,
5. preparedness to work in circumstances of high humidity and low temperature,
6. no criminal record, no alcohol or drug addiction,
7. ability to work as a member of a production team,
8. compliance with safety rules at work and everyday life.

Previous experience at fish processing production is an advantage.

Experience of working with a forklift and a crane is a specific advantage.

Career development opportunities at a developing production plant.

We offer:

1. Minimum term of the employment contract is 3 months, there is a probation period and an extension option.
2. Wage of 100-130 NOK per hour (gross). Taxes amount to 21% - 30% of the gross wage.
3. Working hours 7.5 hours per day excluding a 30 min lunch break.
4. Overtime possible.
5. Accommodation possible in a hostel (double rooms) at the company, the price is 2500 NOK per person per month,
6. Approximate costs for food amount to 2 500 NOK/month per person (there is no centralised catering provided),
7. Social insurance package according to the Norwegian legislation (insurance, pension insurance, vacation wage 10.2%).
8. Reimbursement of travel expenses to the town Batsfjord (Norway).

Applicants who are spouses and are willing to go to work together are welcome.

SEAGOURMET Norway AS

07.04.2015

Компания Seagourmet Norway производит набор работников на открывающуюся фабрику по производству краба в городе Batsfjord, Norway.

Требуются 15 человек разнорабочих на производственные линии:

1. Помощь в погрузке и разгрузке краном с судна,
2. Полуавтоматическая и автоматическая ломка и зачистка краба,
3. Сортировка и взвешивание,
4. Упаковка,
5. Транспортировка и другие производственные обязанности.

Требования:

1. возраст 25-55 лет,
2. граждане Евросоюза без официальных противопоказаний работы в Норвегии,
3. физическая и моральная готовность к физическому труду в условиях заполярья,
4. готовность к сверхурочной работе,
5. готовность к работе в условиях повышенной влажности и пониженной температуры,
6. отсутствие судимостей, отсутствие алкогольной и наркотической зависимостей,
7. умение работать в производственном коллективе,
8. соблюдение правил техники безопасности на производстве и в быту.

Опыт работы на рыбоперерабатывающем производстве приветствуется.

Отдельно приветствуется опыт работы на погрузчике и кране.

Возможность карьерного роста в формирующемся производстве.

Мы предлагаем:

1. Минимальный срок рабочего контракта 3 месяца, с испытательным сроком и возможностью продления.
2. Заработная плата 100-130 NOK в час (brutto). Налоги составят в пределах от 21% до 30% от брутто зарпалты.
3. Рабочий день 7,5 часов без учета получасового перерыва на обед.
4. Возможность сверхурочной работы.
5. Предоставляется возможность проживания в общежитии (2-х местные комнаты) при предприятии, по цене 2 500 NOK/месяц с человека,
6. Примерный расходы на питание 2 500 NOK/месяц с человека (централизованное питание не предоставляется),
7. Социальный пакет в соответствии с норвежским законодательством (страховка, пенсионные отчисления, отпускные 10,2%).
8. Компенсация по затратам на дорогу до города Batsfjord (Norway).

Приветствуются кандидаты-семейные пары, желающие отправиться на работу вместе с супругой/супругом.

SEAGOURMET Norway AS

18.03.2015

The company Seagourmet Norway is recruiting workers for its newly launched crab production factory at the town Båtsfjord, Norway.

15 workers are needed for various positions at the production lines:

1. Help with loading and unloading by a crane from a ship,
2. Semi-automated and automated crushing and cleaning of crabs,
3. Sorting and weighing,
4. Packaging,
5. Transportation and other production duties.

Requirements:

1. age 25 to 55 years,
2. EU citizenship without any formal restrictions preventing employment in Norway,
3. physical and mental fitness for physical work under the conditions beyond the Polar Circle,
4. preparedness to work overtime,
5. preparedness to work in circumstances of high humidity and low temperature,
6. no criminal record, no alcohol or drug addiction,
7. ability to work as a member of a production team,
8. compliance with safety rules at work and everyday life.

Previous experience at fish processing production is an advantage.

Experience of working with a forklift and a crane is a specific advantage.

Career development opportunities at a developing production plant.

We offer:

1. A contract of 3 to 6 months with extension options.
2. Wage of 80-100 NOK per hour (gross).
3. Working hours 7.5 hours per day excluding a 30 min lunch break.
4. Overtime possible.
5. Accommodation possible in a hostel (double rooms) at the company, the price is 1300 NOK per person per month.
6. Centralised catering is provided (the cost 150 NOK per day, 5 days per week, 3 meals a day is withheld from the wage).
7. Social insurance package according to the Norwegian legislation (insurance, pension insurance, vacation wage 10.2%)

Applicants who are spouses and are willing to go to work together are welcome.

SEAGOURMET Norway AS

18.03.2015

Компания Seagourmet Norway производит набор работников на открывающуюся фабрику по производству краба в городе Batsfjord, Norway.

Требуются 15 человек разнорабочих на производственные линии:

1. Помощь в погрузке и разгрузке краном с судна,
2. Полуавтоматическая и автоматическая ломка и зачистка краба,
3. Сортировка и взвешивание,
4. Упаковка,
5. Транспортировка и другие производственные обязанности.

Требования:

1. возраст 25-55 лет,
2. граждане Евросоюза без официальных противопоказаний работы в Норвегии,
3. физическая и моральная готовность к физическому труду в условиях заполярья,
4. готовность к сверхурочной работе,
5. готовность к работе в условиях повышенной влажности и пониженной температуры,
6. отсутствие судимостей, отсутствие алкогольной и наркотической зависимостей,
7. умение работать в производственном коллективе,
8. соблюдение правил техники безопасности на производстве и в быту.

Опыт работы на рыбоперерабатывающем производстве приветствуется.

Отдельно приветствуется опыт работы на погрузчике и кране.

Возможность карьерного роста в формирующемся производстве.

Мы предлагаем:

1. Контракт от 3 до 6 месяцев, с возможностью продления.
2. Заработная плата 80-100 NOK в час (brutto).
3. Рабочий день 7,5 часов без учета получасового перерыва на обед.
4. Возможность сверхурочной работы.
5. Предоставляется возможность проживания в общежитии (2-х местные комнаты) при предприятии, по цене 1300 NOK/ месяц с человека,
6. Предоставление централизованного питания (с вычетом 150 крон в день, 5 дней в неделю, 3-х разовое питание),
7. Социальный пакет в соответствии с норвежским законодательством (страховка, пенсионные отчисления, отпускные 10,2%).

Приветствуются кандидаты-семейные пары, желающие отправиться на работу вместе с супругой/супругом.